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Protokół Nr 11/2016 
Komisji Bud żetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia  21 marca 2016 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 21 marca 2016 r. w lokalu Urzędu Gminy –  
pokój nr 9 w godz. 1030 – 1230.  Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji  
Bożena Przychodzień. Na 5 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków 
Komisji. 

Informację o terminie, miejscu i porządku posiedzenia podano do publicznej 
wiadomości poprzez wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy  
i umieszczenie w BIP Urzędu Gminy.  

 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
1. Bożena Przychodzień 
2. Tomasz Dmochowski 
3. Jolanta Małkowska 
4. Henryk Rupacz 
 
Członkowie nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Wojciech Ustaszewski 
- lista obecności w załączeniu.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1.  Kazimierz Górski   -  Wójt Gminy 
2.  Bożena Wilk    -  Skarbnik Gminy 

 
PORZĄDEK  POSIEDZENIA: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.  Przyjęcie  protokołu z poprzedniego posiedzenia.   
3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
   a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  
       zwierząt na terenie  gminy Miastkowo  w 2016 roku, 
   b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
       Miastkowo na lata 2016 - 2019, 
  c)  zmian w budżecie gminy na 2016 r.   
4.  Sprawa dofinansowania radiowozu dla Policji. 
5.  Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 
Ad.1. Przewodnicząca dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała  
z porządkiem dziennym, który Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła  
do realizacji. Za przyjęciem porządku dziennego głosowało 4 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 
Ad.2. Przewodnicząca przedstawiła protokół z poprzedniego posiedzenia. Do protokołu  
nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym przyjęcie protokołu poddała pod 
głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych 
 nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół 
został przyjęty jednogłośnie. 



 2

 
Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że następne punkty porządku obrad to rozpatrzenie 
projektów uchwał w sprawach omawianych poniżej, jednocześnie nadmieniła, że projekty 
uchwał otrzymali wszyscy członkowie komisji: 
 
Ad.3a. Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie  gminy Miastkowo  w 2016 roku 
przedstawił Wójt Gminy, który poinformował, że ustawa o ochronie zwierząt nakłada 
 na  Rady Gmin obowiązek corocznego uchwalenia Programu. Programie reguluje kwestie 
związane z ograniczeniem zjawiska bezdomności zwierząt domowych na terenie gminy oraz 
zapewnienie właściwej opieki bezdomnym zwierzętom domowym i gospodarskim a także 
opiekę wolno żyjącym kotom poprzez dokarmianie. Ponadto wskazano podmiot, który 
zapewnia całodobową opiekę weterynaryjną w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem 
zwierząt.  Program został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii 
oraz dzierżawców obwodów łowieckich działających na terenie gminy.  
 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. 
 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne  
w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii 
głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 
 
Ad.3b. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miastkowo na lata 2016-2019 przedstawiła Skarbnik Gminy B. Wilk 
wyjaśniając, że zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej polegają na urealnieniu 
dochodów, wydatków i wyniku wykonania budżetu za 2015 r. Po rozliczeniu budżetu  
za 2015 r. budżet gminy zamyka się nadwyżką budżetową w kwocie 1.975.595 zł stąd  
też należy dokonać  przedstawionych zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 Komisja nie zabierała głosu w dyskusji. 
 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne  
w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii 
głosowało 4 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej  uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do  protokołu. 
 
Ad. 3c.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. przedstawił Skarbnik 
Gminy B. Wilk informując, że zmiany dotyczą: 

• wprowadzono zadanie inwestycyjne  dotyczące  opracowania  dokumentacji  na 
przebudowę i rozbudowę dróg gminnych odcinka Drogoszewo - Rydzewo Gozdy - 
Kuleszka - zabezpieczono kwotę 110.000 zł 

•   po stronie dochodów:  
  - zwiększono plan o kwotę  11.842,00 zł,  jest to zwrot środków  z realizacji projektu 
    "wdrażanie usług elektronicznych" w związku z zakończeniem projektu w 2015 r. 
 -  zmniejszono plan  o kwotę 225.000, 00 zł - jest to : 200.000,00 zł  w związku  
       z przebudową ul. Kurpiowskiej w Miastkowie, otrzymaliśmy mniejszą dotację  
      ponieważ  cena wykonania inwestycji w przetargu była niższa ; 25.000,00 zł 
      są  to wpływy za  wynajem lokalu w  GOK 
            
• po stronie wydatków : 
  -  zwiększono plan o kwotę 1.055.603,34 zł  - środki przeznaczone na : rozbudowę sieci 
 wodociągowej, remonty stacji uzdatniania wody, dofinansowanie budowy 
 przydomowych oczyszczalni,  utrzymanie i opracowanie dokumentacji na rozbudowę 
 dróg gminnych,  plany zagospodarowania przestrzennego, przebudowę wieży Internet,  
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 diety radnych i sołtysów, materiały, remonty, podatek VAT, promocja gminy,  
 pozostałe usługi, dofinansowanie zakupu radiowozu dla Policji,  ekwiwalenty, badania 
 profilaktyczne, szkolenia,  oczyszczanie stawu p. poż. w Podosiu,  ubezpieczenie 
 mienia,  ZFŚS, dodatkowe wynagrodzenie roczne,  realizacja programu 500 +,  
 gospodarka odpadami,  konserwacja i rozbudowa oświetlenia ulicznego,  energia, 
 
 - zmniejszono o kwotę 34.872,34 zł są to przesunięcia w ramach rozdziałów  
     (wybory uzupełniające do Senatu RP,  Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych,  
 doskonalenie nauczycieli, dodatkowe wynagrodzenie roczne, materiały, delegacje,  
 realizacja programu 500+, 

 Komisja nie zgłaszała uwag do projektu  uchwały. 
 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne  
w sprawie zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało  
4 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej  uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.4.  Wójt poinformował, że Komenda Miejska Policji w Łomży zwróciła się do nas 
 z wnioskiem o dofinansowania kwoty 15.000 zł  na zakup radiowozu na wyposażenie Policji  
w Śniadowie motywując to trudną sytuacją  budżetową Policji, która nie pozwala na 
samodzielne sprostanie tym zadaniom. Wyjaśnił, że 50 % środków finansowych  na zakup  
tego pojazdu pokrywa budżet Komendy Głównej Policji oraz po 15.000 zł z dofinansowania 
gminy Miastkowo i Śniadowo, jeśli Rady Gmin wyrażą na to zgodę. Posterunek w Śniadowie 
obejmuje swoim działaniem teren gminy Miastkowo. Wójt temat poddał pod dyskusje  
 Wywiązała się dyskusja w wyniku której członkowie komisji stwierdzili, że trzeba 
wspierać  takie jednostki. Komisja jednogłośnie pozytywnie  opowiedziała się za 
przekazaniem środków na ww. cel (za przekazaniem głosowało 4 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
 
Ad.5. W punkcie zapytania i wolne wnioski  Skarbnik Gminy B., Wilk poinformowała, 
 że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim do końca marca Rada Gminy zobligowana jest do 
podjęcia  uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu  sołeckiego. Następnie przedstawiła 
projekt przedmiotowej uchwały. 
 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne  
w sprawie zaopiniowania projektu uchwały. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało  
4 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej  uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 

 

 

           Przewodniczący Komisji 
 
              Bożena Przychodzień 

Protokołowała: 
 
Barbara Kalinowska       


